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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Nemzeti Fejlesztési Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetéke s
minisztérium vezetőjéhez

„Miért nem támogatta a Kormány a Várpalotai lakópark bekötőútjának aszfaltozását?”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

A Várpalota Loncsos városrészében található lakópark bevezető , körülbelül 100 métere s
szakasza mind a mai napig nem kapott aszfaltos borítást . Évek óta ígérik az itt él őknek a
probléma megoldását, mégsem született érdemi előrelépés a kérdésben. Az aszfaltozás
elvégzése mind a helyiek komfortérzete, mind a biztonságos közlekedés szempontjából
elkerülhetetlen .

Az ügyben módosító indítványt nyújtottam be a 2015 . évi költségvetéshez, amelyben a
bekötőút megvalósításához szükséges összeg fedezetét szerettem volna biztosítani.

Kérdezem Tisztelt Miniszter Urat miért utasították el indítványomat és mit kívánnak tenni a
fentiekben megjelölt probléma megoldásának érdekében ?

Balatonalmádi, 2014 . december 19 .

Tisztelettel :

Jobbik
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